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PROTOKÓŁ  Nr VII/11 
SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 30 września  2011 roku 
 
 odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach, pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , a zakończono o godz. 1240 

Stan Rady   - 15 
Obecnych    - 14 
Radni obecni na Sesji: 
 
1. Bazylewski Krzysztof   9. Przywózki Bogusław 
2. Derehajło Teresa              10. Zienczuk Leszek 
3. Góralczyk Eugeniusz   11. Roszkowski Tomasz 
4. Jakimiuk Anatol    12. Rzepniewski Paweł 
5. Jakubowski Karol    13. Tuszewicki Eugeniusz 
6. Lasecka Danuta    14. Wietoszko Wiesława Teresa 
7. Oliwniak Agnieszka    
8. Piotrowska Krystyna 
 
Nieobecna radna Pani Radziwił Agnieszka 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 
2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 
3.   Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 
 4.  Sołtysi wsi 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 
prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny i 
projekty uchwał radni otrzymali, zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do porządku. 
Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  proponowany 
porządek, który został przyjęty jednogłośnie: 

 
1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu obrad  VI Sesji Rady Gminy 
3. Zmiana uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Bielskiego na 

dofinansowanie  projektu dotyczącego przebudowy drogi powiatowej w Krasnej Wsi 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 r 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie zabudowanej 

nieruchomości w Boćkach 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych nauczycielom zajmującym kierownicze stanowiska w szkołach na 
terenie gminy Boćki 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 
dziecięcych 
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9. Informacja Wójta Gminy o przebiegu wykonania budżetu gminy Boćki oraz 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za pierwsze 
półrocze 2011 roku 

10. Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 
gminy do Przewodniczącego Rady Gminy oraz oświadczeń majątkowych złożonych 
przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych i 
pracowników wydających decyzje w imieniu Wójta Gminy, do Wójta Gminy Boćki. 

11. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 
12. Sprawy różne 
13. Interpelacje i zapytania radnych 
14. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 
15. Zamknięcie obrad sesji 

 
ad pkt. 2 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z VI Sesji był wyłożony do wglądu na 7 
dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji, uwag nie wniesiono, zapytał czy są  jakieś 
uwagi lub pytania. Uwag do projektu nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie  
przyjęcie protokołu z obrad VI Sesji Rady Gminy „za” – oddano 14 głosów /przyjęto 
jednogłośnie/ . 
ad. pkt 3 
Głos zabrał Wójt Gminy, powiedział, że na ukończeniu jest budowa drogi we wsi Krasna Wieś, 
mieszkańcy wsi nieodpłatnie zrzekli się części swoich działek z przeznaczeniem pod budowę 
drogi. W miesiącu marcu podjęta została uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie  przebudowy powyższej drogi w kwocie do 250 tys 
złotych, jednak niestety zabrakowało 20 tys zł, teraz proponuje się wprowadzić zmianę do 
uchwały i w § 1 kwotę 250 tys zł zastąpić kwotą 270 tys zł. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do Pana Wójta. Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Uchwała Nr VII/41/11 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2011 roku w sprawie zmiany 
uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu 
dotyczącego przebudowy drogi powiatowej nr 1746B w miejscowości Krasna Wieś 
- podjęta jednogłośnie, za oddano 14 głosów 
ad pkt 4 
Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że uległy zmianie dochody majątkowe z powodu 
sprzedaży nieruchomości za kwotę 43 tys zł i w związku z powyższym zachodzi potrzeba 
wprowadzenia tego zapisu w uchwale. Dotychczas w załączniku Nr 1 wiersz 1c uchwały był 
zapis, że w 2011 roku prognozowane dochody majątkowe ze sprzedaży wyniosą 180 tys zł, 
teraz po wprowadzeniu zmiany będzie to kwota 223 tys zł 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do Pani Skarbnik. Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Uchwała Nr VII/42/11 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2011 roku w sprawie zmian  w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2011 -2014 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2011 - 2018 
- podjęta jednogłośnie, za oddano 14 głosów 
ad pkt 5.  
Projekt uchwały wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 rok  przedstawiła Skarbnik 
Gminy. Zmiany  głównie polegają na przesunięciach  kwot  celem dostosowania środków do 
wynikłych potrzeb, bądź w celu dostosowania klasyfikacji budżetowej. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do Pani Skarbnik. Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Uchwała Nr VII/43/11 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2011 roku w sprawie zmian  w 
budżecie gminy na rok 2011 
- podjęta jednogłośnie, za oddano 14 głosów 
ad pkt 6 
Pan Wójt powiedział, że informuje radnych iż jest możliwość nieodpłatnego nabycia  na rzecz 
gminy zabudowanej nieruchomości w miejscowości Boćki (były Posterunek Policji). Komenda 
Policji zrezygnowała z jego użytkowania a Wojewoda Podlaski wyraził zgodę Staroście 
Bielskiemu na przekazanie nieruchomości na rzecz Gminy Boćki. Jeżeli nieruchomości nie 
przejmiemy może zostać sprzedana. W budynku na piętrze są 3 mieszkania, w tym jedno zajęte 
przez lokatorkę, natomiast na parterze znajdują się pomieszczenia po byłym Komisariacie. Po 
przejęciu budynku, parter  można by było przeznaczyć na archiwum i magazyn obrony 
cywilnej, który obecnie znajduje się w starym drewnianym budynku  na tyłach posesji Centrum 
Kulturalno Turystycznego, natomiast mieszkania lokatorskie wynająć. Jednak z przejęciem 
budynku wiążą się również koszty jego utrzymania, ogrzewanie, podłączenie do kanalizacji, 
przeprowadzenie remontu pomieszczeń na archiwum i magazyn OC. Pan Wójt powiedział, że 
pozyskawszy wiadomość o zamiarze sprzedaży budynku w centrum miejscowości Boćki, nie 
mógł dopuścić do jej sprzedaży bez zawiadomienia i konsultacji z Radą Gminy. Reagując na 
powyższe, przedstawia dziś radnym i prosi o przedyskutowanie i podjęcie decyzji przejęcia 
bądź nie przejęcia. 
Radna Pani Krystyna Piotrowska zapytała, czy jest sporządzona wstępna kalkulacja remontu i 
utrzymania budynku. 
Pan Wójt odpowiedział, że nie ma kalkulacji. 
Pani Radna Piotrowska powiedziała, że bez kalkulacji kosztów to jest podejmowanie decyzji w 
ciemno. 
Pan Radny Krzysztof Bazylewski powiedział, że mamy  już  jeden budynek w Andryjankach 
Dom Nauczyciela z którego utrzymaniem są kłopoty. 
 
Następnie głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział że budynek i cała nieruchomość stanowi 
własność Skarbu Państwa, a Starostwo Powiatowe w Bielsku Podlaskim, wykonuje zadania z 
zakresu administracji rządowej i chce jak najszybciej przekazać tę nieruchomość na rzecz 
gminy. Wojewoda Podlaski Zarządzeniem z dnia 14 września br wyraził zgodę na nieodpłatne 
przekazanie nieruchomości dla gminy z przeznaczeniem na archiwum i magazyn OC. 
Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami w umowie darowizny określa się cel, na 
który nieruchomość jest darowana, w przypadku innego przeznaczenia budynku, darowizna 
podlega odwołaniu, podobnie może zdarzyć się gdybyśmy chcieli sprzedać tę nieruchomość. 
Darczyńca może darowiznę odwołać, co prawda ustawa mówi o zwrocie bonifikaty udzielonej 
na nabycie nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny w przypadku zbycia nieruchomości 
przed upływem 5 lat ale może to również dotyczyć darowizny. 
Jeżeli gmina przejmie budynek będzie musiała ponosić koszty zakupu węgla, zatrudnienia 
palacza, podłączyć budynek do kanalizacji bądź ponosić koszty wywozu szamba, 
przeprowadzenia remontów itp. jednym słowem przejmie się za darmo ale dokładać trzeba 
będzie stale. Starostwo wypowiedziało lokatorce umowę najmu, która powinna opuścić lokal, a 
tego nie uczyniła i w tym budynku pozostanie. W przypadku eksmisji trzeba zapewnić lokal 
zastępczy, którego gmina nie ma. Pan Sekretarz powiedział, że Radnym niczego nie sugeruje, 
nie zaleca przejęcia ani też nie odmawia, sytuację przedstawił, a sprawa i decyzja należy do 
samych radnych.  
Pan Bazylewski Krzysztof powiedział, że mamy już doświadczenie z nieruchomością w 
Andryjankach, do której tylko dokładamy, a pozbyć się nie możemy. Podsumowując 
wypowiedź Wójta i Sekretarza po przejęciu nieruchomości, można przeznaczyć ją tylko na 
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wskazany cel. W związku z powyższym podpisując akt darowizny trzeba zwrócić szczególną 
uwagę na zapis w akcie dotyczący jej przeznaczenia. 
Po ogólnej dyskusji radnych i sołtysów, Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt 
uchwały i poddał pod głosowanie. 
Uchwała Nr VII/44/11 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2011 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Boćki  
- podjęta większością głosów,  
W głosowaniu udział wzięło 14 osób, 'za" oddano 12 głosów,  przeciw - 0, wstrzymało się -2. 
ad pkt 7. 
Głos zabrał Sekretarz Gminy i przedstawił projekt uchwały dotyczący ustalenia zasad i 
rozmiaru zniżek tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli na stanowiskach 
kierowniczych zatrudnionych  w szkole podstawowej i w zespole szkół. Uchwała była 
konsultowana z Kuratorium Oświaty. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do Pana Sekretarza. Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Uchwała Nr VII/45/11 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2011 roku w sprawie zasad 
udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom zajmującym kierownicze 
stanowiska w szkołach na terenie Gminy Boćki. 
- podjęta jednogłośnie, za oddano 14 głosów 
ad pkt 8. 
W tym temacie głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział że weszła w życie nowa ustawa o 
opiece nad dziećmi w wieku do lat 3, która nakłada obowiązek na Wójta prowadzenie rejestru 
żłobków i klubów dziecięcych. Wpis do takiego rejestru podlega opłacie i stanowi dochód 
własny gminy. Zgodnie z 33 artykułem ustawy  opłatę ustala Rada Gminy w drodze uchwały, 
której wysokość nie może być wyższa niż 50% minimalnego wynagrodzenia za pracę. W 
związku z powyższym proponuje się ustalenie opłaty w wysokości 10% minimalnego 
wynagrodzenia. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do Pana Sekretarza. Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Uchwała Nr VII/46/11 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2011 roku w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych 
- podjęta jednogłośnie za oddano 14 głosów 
ad pkt 9. 
Informację z realizacji budżetu gminy za I półrocze radni otrzymali na piśmie i dodatkowo  
była szczegółowo omawiana na posiedzeniach komisji. W związku z tym, że w Sesji 
uczestniczą sołtysi wsi, Pan Wójt  poinformował o realizacji budżetu gminy w I półroczu br. 
Omówił w skrócie realizację dochodów i wydatków w wyżej wymienionym okresie. Dochody 
wykonano w granicach 55% zakładanego planu. Wydatki budżetowe zostały zrealizowane w 
39,91 %, wydatki bieżące w 51,04%, wydatki majątkowe w 0,82%, wydatki na oświatę 
wyniosły 2 mln 257 tysięcy 367 złotych co stanowi 54,60%. W pierwszym półroczu 2011 roku  
wydatkowano ponad 2 mln zł na spłatę kredytów i pożyczek i tak: 340 500 zł spłacono raty 
kredytów długoterminowych zaciągniętych w latach poprzednich; 1 339 912 zł spłacono kredyt 
krótkoterminowy na wyprzedzające finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej; 334 060 zł spłacono pożyczkę krótkoterminową na 
wyprzedzające finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków pochodzących z 
budżetu Unii Europejskiej. 
Stan zadłużenia gminy na koniec pierwszego półrocza 2011 wynosił 3 miliony 609 tysięcy 500 
złotych. Rezerwa budżetowa nie była uruchamiana.  
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Uwag nie zgłoszono. 
ad pkt 10. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał informację dotyczącą przeprowadzonej analizy 
oświadczeń majątkowych dokonaną przez Wójta Gminy w stosunku do osób które były 
zobligowane do złożenia oświadczeń do Wójta Gminy oraz przez Przewodniczącego Rady 
Gminy w stosunku do radnych gminy i analizy dokonanej przez Wojewodę Podlaskiego w 
stosunku do Wójta i do Przewodniczącego. W wyniku analizy stwierdzono drobne uchybienia, 
konsekwencje nie były wyciągane. 
ad pkt 11. 
Informację z realizacji uchwał przedstawił Wójt Gminy. 
Pan Wójt poinformował radnych, że wprowadzono zmianę do ustawy o scalaniu gruntów i 
VAT jest kosztem Skarbu Państwa, także rozwiązał się nam problem i nie musimy ponosić 1,5 
mln zł kosztów VAT-u w związku ze scalaniem gruntów w obrębie wsi Siekluki, kolonia 
Andryjanki. Poinformował również, że obecnie preferowane są projekty związane z rozwojem 
odnawialnych źródeł tzw. zielonej energii, do których należy wiatr, słońce, ciepło ziemi, gdzie 
wykorzystywanie wody, biomasy i biogazu powoduje zmniejszenie zużycia konwencjonalnej 
energii. Przede wszystkim budowa biogazowni, instalacji wykorzystujących biomasę, 
elektrowni wodnych i małych elektrowni wiatrowych. Będą tu wchodzić również projekty 
związane z energetyką słoneczną, na razie jeszcze nie ma ogłoszonego konkursu na kolektory 
słoneczne.  
Sprawa odbioru azbestu jest w trakcie realizacji, wszystkie osoby które się zapisały mają już 
zabrany eternit. Ponadto jest sporządzona dodatkowa lista rezerwowa i w miejsce tych osób, 
które były wcześniej zapisane, a teraz z różnych przyczyn się wycofały w ich miejsce w 
kolejności wyznacza się osoby z listy rezerwowej i dokonuje się odbioru eternitu. Do końca 
bieżącego roku temat zostanie w całości zrealizowany. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
ad pkt 12. 
Pani Skarbnik powiedziała, że w związku z wdrażaniem elektronicznych usług dla ludności 
województwa podlaskiego, Podlaski Urząd Wojewódzki domaga się od gmin uchwały 
gwarantującej zapewnienie w budżecie gminy w 2013 roku środków budżetowych jako wkład 
własny w wysokości 27 259zł.W zamian otrzymamy sprzęt komputerowy na około 200 tys zł. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do Pani Skarbnik. Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Uchwała Nr VII/47/11 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2011 roku w sprawie 
zabezpieczenia środków w budżecie gminy Boćki na rok 2013 na współfinansowanie projektu 
"Wdrażanie elektronicznych usług dla ludności województwa podlaskiego - część II, 
administracja samorządowa" realizowanego z Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Podlaskiego na lata 2007 -2013 współfinansowanego ze środków EFRR 
-podjęta jednogłośnie - za - 14 głosów 
Pan Sekretarz Gminy zwrócił się do sołtysów i radnych aby przekazali mieszkańcom 
następujące informacje: 
- w związku prowadzoną profilaktyką wczesnego wykrywania zachorowań na nowotwory 
można bezpłatnie przeprowadzić badania mammografii dnia 7 listopada br w mammobusie 
przy szkole w Bockach, oraz do końca listopada wykonać prześwietlenie płuc w szpitalu w 
Bielsku Podlaskim w obu przypadkach niezbędne jest zapisanie się na wskazane na plakatach 
numery telefonów. 
- w dniu 9 października odbędą się wybory do Sejmu i Senatu RP, lokale wyborcze znajdują 
się jak poprzednio w miejscowości Andryjanki, Boćki, Nurzec, Wiercień i Sielc. Lokal 
wyborczy dla osób niepełnosprawnych wyznaczono w miejscowości Boćki. Zmieniła się 
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ustawa i przepisy  dotyczące wyborów, obecnie obowiązuje kodeks wyborczy. Pan Sekretarz w 
skrócie omówił przepisy dotyczące sposobu głosowania. 
 
Pan Wójt prosił sołtysów o przekazanie mieszkańcom, żeby z wycinką drzew w pasie 
drogowym przy swoich działkach zgłaszali się do Urzędu Gminy. 
Radna Pani Krystyna Piotrowska, zapytała Radnego Pana Tomasza Roszkowskiego, dlaczego 
Spółka w której jest zatrudniony w dniu 6 sierpnia ulicą Załońską w Bockach przewoziła padłe 
zwierzęta w odkrytym samochodzie, z którego wydzielał się niesamowity odór. 
Pan Roszkowski Tomasz odpowiedział, że martwe zwierzęta są przewożone w samochodach 
zamkniętych, a zwierzęta żywe w samochodach ze szczebelkami i jak przejedzie taki 
samochód to odczuwa się odór.  
ad pkt 13 i 14. 
1. Radny Pan Paweł Rzepniewski zapytał czy jest możliwość rozwiązania bądź wystąpienia ze 
Spółki Wodnej. W obrębie wsi Wiercień, Hawryłki i Szumki  rolnicy tylko opłacają składki, a 
od kilku lat nikt nie czyści rowów i nie usuwa awarii. 
Pan Wierciński Stefan sołtys wsi Boćki, który pełni funkcję Przewodniczącego Gminnej Spółki 
Wodnej Biele w Boćkach, odpowiedział, żeby mieszkańcy zwołali zebranie wiejskie i  złożyli 
wniosek w tej sprawie. 
Pan Sekretarz Gminy powiedział, że sposób rozwiązania, wystąpienia ze Spółki jest określony 
w Statucie Spółki, odpowiedzi trzeba szukać w Statucie, z pewnością władne będzie Walne 
Zebranie Spółki. 
Pan Kurowicki Ryszard Sołtys wsi Starowieś, potwierdził wypowiedź Pana Radnego 
Rzepniewskiego, że w ich obrębie Spółka nic nie robi, na Walnym Zebraniu powiedzieli że ze 
względu na niską składkę jest mało pieniędzy, jeżeli podniesie się wysokość składki można 
będzie więcej wykonać zadań. Więc składkę podwyższono, ale to na nic nie wpłynęło, jak się 
nie robiło tak dalej się nie robi, tylko płaci się więcej. Zgłoszonych awarii i potrzeb nie tylko 
się nie wykonuje ale nawet pracownik Spółki nie przyjedzie i nie sprawdzi. 
Głos zabrał Wójt Gminy, jego zdaniem nie stać gminy na rozwiązanie Spółki Wodnej. Składkę 
podwyższono, budżetem jakim dysponuje Spółka, można kolejno co trzy lata dokonać naprawy 
rowów w danej wsi. Jak rozwiążemy Spółkę będzie gorzej, rolnicy zbankrutują, nie będzie z 
czego prowadzić remontów, teraz  ile jest środków tyle się wykorzystuje, co kilka lat ale rowy 
są czyszczone. Spółkę trzeba po prostu zreorganizować, usprawnić i zmusić do działania, 
opracować plan pracy  i go ogłosić, żeby rolnicy wiedzieli kiedy, gdzie i jakie roboty będą 
wykonywane, wówczas będzie mniej skarg. 
2. Pani Krystyna Piotrowska wypowiadała się, że już kolejny raz prosi o zamontowanie na 
słupach trzech lamp ulicznych  w kierunku do byłej Suszarni, zakup trzech lamp to koszt 
będzie niewielki. 
Pan Wójt odpowiedział, że wniosek przyjmuje do realizacji, zamontowanie lamp nie 
wystarczy, trzeba przedłużyć linię energetyczną, dotyczy to nie tylko ulicy Dubieńskiej w 
Bockach, podobne potrzeby są jeszcze w innych wsiach. 
ad pkt 15. 
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady Sesji. 
Protokołował: 
Helena Kłosińska 
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